



## Notulen Algemene Ledenvergadering 18 mei 2016

### Aanwezig:

Bestuur George van Kints (voorzitter en jeugdzaken), Désirée de Bruijn (secretaris),  
Susan den Elzen (penningmeester), William vd Meij (wedstrijdzaken),  
Ria Bos (algemene zaken)  
Leden 55 leden (incl. 5 bestuursleden)  
Speciaal genodigde(n) Henk Oosterhuis van All American Bowling (AAB)

### 1. Opening en mededelingen

De voorzitter opent de vergadering om 20.06 uur en heet de aanwezigen van harte welkom. Een speciaal welkom aan Erica en Froukje van der Meer voor hun hulp met de catering en vooral dank dat de zaal gebruikt mag worden. Dank ook aan Stephanie voor de hulp die ze vandaag tijdens de vergadering zal geven. En uiteraard ook aan Henk Oosterhuis van All American Bowling (AAB) een hartelijk welkom. De secretaris meldt dat er geen volmachten zijn afgegeven.

### 2. Vaststellen agenda

De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld

### 3. Woordje door Henk Oosterhuis en mogelijkheid tot stellen van vragen

Henk is blij om een bowlingvereniging als BVN in huis te hebben. Hij vindt het een hechte groep met serieuze bowlers en is er trots op om onze host te mogen zijn.

Hij realiseert zich dat het hebben van storingen niet gewenst is maar haalt ook aan dat dit soms niet te vermijden is. Hij wil er in ieder geval alles aan doen om storingen zo snel mogelijk opgelost te hebben.

Henk bedankt de leden voor het vertrouwen in hem en het personeel en dankt voor een gezellig seizoen. Helaas gaat het huis nu een rustige periode in dus de vereniging zal gemist worden. Uiteraard nodigt hij iedereen uit om ook eens tijdens de zomermaanden gezellig een balletje te komen gooien.

George bedankt Henk voor de mooie banners (reclame voor zowel AAB als BVN) die bij de voordeur staan. Deze mag de vereniging ook gebruiken voor reclamedoeleinden tijdens evenementen.

Van de mogelijkheid om vragen te stellen aan Henk wordt door de leden geen gebruik gemaakt.

### 4. Ingekomen stukken

Er zijn geen ingekomen stukken.

### 5. Goedkeuring notulen Algemene Ledenvergadering van 22 april 2015

De notulen worden zonder wijzigingen en onder dankzegging aan de notulist goedgekeurd en ondertekend.

### 6. Algemeen jaaroverzicht 2015-2016

Het jaaroverzicht wordt door de secretaris voorgelezen (zie bijlage).

### 7. Financieel verslag 2015

#### Verslag financiële commissie

De financiële commissie is een avondje bij de penningmeester geweest en heeft de financiële administratie over 2015 in orde bevonden.

#### Vaststellen financieel verslag en dechargeren bestuur

De penningmeester geeft toelichting op de cijfers van 2015 (zie bijlage). Het financieel verslag wordt vastgesteld en de vergadering verleent het bestuur decharge voor het gevoerde beleid over 2015.

#### Benoeming nieuwe financiële commissie

De huidige commissie wordt bedankt voor haar werkzaamheden. De navolgende leden worden benoemd tot nieuwe financiële commissie: 1. Jos Bergman 2. Saskia Venderbosch 3. Arnold Spijker

## **8. Begroting 2016 en vaststellen tarieven 2016-2017**

De penningmeester geeft uitleg over de begroting (zie bijlage).

De nieuwe tarieven zoals voorgesteld door de penningmeester, en akkoord bevonden door de financiële commissie, worden vastgesteld.

## **9. Sportverslag 2015-2016**

Het sportverslag wordt door William voorgelezen (zie bijlage).

## **10. Verslag Public Relations 2015-2016**

Het PR-verslag wordt door George voorgelezen (zie bijlage).

## **11. Verslag jeugdzaken 2015-2016**

Het jeugdverslag wordt door George voorgelezen (zie bijlage).

Cok Edelaar vraagt wie de verenigingskampioenen bij de jeugd zijn geworden. Dit zijn:

1. Max Meesters 2. Tim van Duin 3. Maarten Warmerdam

Na het jeugdverslag te hebben voorgelezen meldt George dat er voor het komende seizoen niet veel jeugdleden zullen overblijven. Waarschijnlijk zijn dit er 3, hooguit 4. Om de jeugdafdeling rendabel en betaalbaar te houden moeten er minimaal 6 jeugdleden zijn. Dit betekent dat het bestuur heeft besloten helaas te moeten stoppen met de jeugdafdeling. Dit wil niet zeggen dat de overgebleven jeugdleden helemaal niet meer kunnen bowlen maar de trainingen zullen in een andere vorm gegoten moeten gaan worden.

Vraag vanuit de vergadering: kan de overgebleven jeugd misschien met de senioren meebowlen?

Antwoord: hierover is binnen het bestuur herhaaldelijk gesproken. De reden om dit niet te doen is omdat het leeftijdsverschil tussen bijv. een 11-jarige en 60-jarige erg groot is. Belangen en interesses liggen misschien te ver uiteen. Tevens zal het late tijdstip van de league-avonden ook een probleem geven bij de schoolgaande kinderen. Wel is de regel toegepast dat een 16-jarige op de avonden reserve mag staan en een 17-jarige wel al mag meespelen met de senioren.

Vraag: stel dat de jeugd wel wil meespelen met de senioren, wat is dan het bezwaar?

Op deze vraag ontstaat vervolgens een discussie onder de leden en het bestuur over het vaststellen van de leeftijdsgrens. De meningen zijn verdeeld.

Om duidelijkheid te krijgen stelt het bestuur voor te stemmen over het laten meespelen van de jeugd met de senioren. Na stemming is een meerderheid VOOR, dus het voorstel tot meespelen wordt aangenomen.

Hoe dat precies vorm gegeven gaat worden zal door het bestuur worden bekeken.

George gaat met de ouders en jeugdleden praten. Hij wil daarbij wel aanmerken dat als dit plan doorgang vindt, de jeugd dan ook het volledige banengeld moet betalen.

Vraag: worden de avonden dan ook alcoholvrij?

Antwoord: nee, dit is voor verantwoording van het jeugdlid (en ouders) zelf en uiteraard voor de bowlingondernemer.

## **12. Wedstrijdzaken nieuwe seizoen 2016-2017**

Speelschema: aankomend seizoen hoeven we geen rekening te houden met Koningsdag, Bevrijdingsdag, e.d.

Het Oranjetoernooi wordt op 5 september 2016 gespeeld dus de leagues beginnen op de 12/13/14 september.

De laatste speelavonden zijn op 15/16/17 mei 2017 en het teamkampioenschap wordt gehouden op 22 mei 2017.

De voorronden van de verenigingskampioenschappen worden gehouden van 9 t/m 17 januari 2017 en de finale volgt (onder voorbehoud) op 22 januari 2017.

Bezetting leagueavonden: voor het moment missen we op iedere avond één team. We zijn hard op zoek naar nieuwe leden maar dat kan het bestuur niet alleen bewerkstelligen. Het vriendelijke verzoek aan alle leden om in hun omgeving eens uit te kijken naar mensen die het leuk vinden om te bowlen (familie, vrienden).

Uiteraard kunnen er de komende maanden nog wijzigingen volgen in de bezetting van de avonden.

Bedanken vrijwilligers: alle vrijwilligers die iets hebben betekend binnen de vereniging worden door het bestuur bij naam genoemd en met een aardigheidje bedankt voor hun belangeloze inzet in het afgelopen seizoen.

Jubilarissen: dit jaar zijn er geen jubilarissen te vermelden.

Benoeming nieuwe wedstrijdleiders

De volgende mensen geven zich op:

Maandag William vd Meij en Marco van der Lans  
Dinsdag George van Kints en Coby vd Burg  
Woensdag Aad van den Nieuwendijk en Saskia Venderbosch

De voorzitter dankt hen hartelijk voor hun toezegging en wenst ze succes voor het komende seizoen.

George meldt dat ook dit jaar weer een zomerleague zal starten. Deze begint op maandagavond 30 mei a.s. en zal op 9 opeenvolgende avonden gespeeld worden. Verder info hierover is te verkrijgen via All American Bowling of Jack Edelaar.

### 13. Huishoudelijk reglement (HHR)

Het bestuur doet het voorstel om de handicapregeling terug te brengen naar 80% van 190 met een maximum van 55. Dit was 80% van 210 met een max van 70.

Iemand vraagt of het nodig is om dit aan te passen omdat het uiteindelijk toch op hetzelfde neerkomt.

William legt uit dat er een paar goede bowlers met een hoog gemiddelde weg zijn bij de vereniging. De aanpassing geeft een iets reëler beeld met betrekking tot de overgebleven lagere gemiddelden van de leden. De vergadering kan zich hierin wel vinden en het voorstel wordt met algehele stemmen aangenomen.

Het HHR wordt met deze aangepaste regel vastgesteld.

William meldt dat hij momenteel de scoreverwerking alleen doet. Hij zou graag iemand hebben als back-up voor het geval hij een keer tijdelijk komt uit te vallen. Patrick van Aarle zegt toe dit te willen doen. Afgesproken wordt dat hij een paar keer met William zal meelopen.

### 14. Beleidsplan 2016-2017

Ledenenquête: In het kader van het beleidsplan is in februari 2016 door het bestuur een enquête uitgeschreven met de vraag aan de leden deze in te vullen.

Belangrijkste vragen waren o.a. wat men vindt van de sfeer binnen de vereniging, de communicatievoorziening, het aanbod toernooien en het vrijwilligersbeleid. Ook werd gevraagd om ideeën en tips, maar ook om kritiekpunten.

20 leden hebben response gegeven. Over het algemeen zijn de meningen positief, met hier en daar een kritisch puntje. Het bestuur is blij met de resultaten en zal de komende periode aan de slag gaan met de verbeterpunten. De uitslag van de enquête zal worden gepubliceerd in de PinPost en op de website.

Als dank voor het invullen van de enquête was een taart uitgelooft. Deze is gewonnen door Saskia Venderbosch.

Het beleidsplan 2016-2017 verschilt in doelstelling en visie niet met dat van vorig jaar. Ook de overige punten blijven in grote lijnen hetzelfde.

Dit jaar is bij wijze van experiment en op initiatief van Bart van der Zwart van AAB, begonnen met G-bowlen. Dit zijn bowlers met een beperking (cliënten van Rivierduinen). George heeft zijn hulp als trainer hierbij aangeboden en het bestuur gaat de mogelijkheid onderzoeken of hiervoor een league kan worden opgestart.

In het beleidsplan van vorig jaar is de mogelijkheid geopperd voor invoering van een "klusbijdrage" per lid. Helaas is het bestuur afgelopen seizoen er niet toe gekomen dit te onderzoeken dus dat staat op de planning voor dit seizoen.

Na uiteenzetting van de punten en goedkeuring door de leden wordt het beleidsplan 2016-2017 aangenomen.

Vraag: is het een idee om een toernooi in de Mastertoer te organiseren?

Antwoord: omdat in de enquête ook een vraag was gesteld of men het leuk zou vinden of er een landelijk toernooi in eigen huis georganiseerd gaat worden zal hier zeker over worden nagedacht. Alhoewel de meningen van de leden hierover wel verdeeld waren. Organisatie van zo'n groot toernooi hangt, buiten het financiële gedeelte, voornamelijk ook af van vrijwilligers. Het bestuur staat niet onwelwillend tegenover dit soort initiatieven maar wil ook meegeven dat het meeste werk op de schouders van het bestuur rust. Er wordt dus met klem een oproep gedaan voor meer vrijwilligers.

Een eigen huistoernooi wordt overigens door de meeste leden enthousiast ontvangen dus dit is zeker iets voor het bestuur om te onderzoeken hoe hieraan vorm gegeven kan worden.

### 15. Bestuursverkiezing

Aftredend en herkiesbaar zijn Désirée de Bruijn (secretaris) en Ria Bos (algemene zaken)

Beide bestuursleden worden door de vergadering onder applaus wederom herkozen.

De voorzitter doet een dringende oproep aan de leden voor PR medewerkers. Hij legt uit dat dit niet perse een bestuursfunctie hoeft te zijn. Tevens hoeft dit niet een volledige functie te worden voor één persoon. Meerdere personen kunnen ook verschillende dingen doen binnen PR. Hoe meer handen, hoe lichter het werk. Sebastiaan Duivenvoorde geeft aan dat hij wel wat dingen wil doen voor PR. Hij zal wat info opgestuurd krijgen zodat hij kan kijken of er iets voor hem bij zit.

#### 16. Wat verder ter tafel komt/rondvraag

Cok Edelaar: vindt dat de voorronden van de verenigingskampioenschappen zo laat beginnen. Zij wordt ieder jaar bij de late league ingedeeld en begint soms pas tegen 23.00 uur. Is het een idee om een extra avond in te lassen of de voorronden op een zaterdag te spelen?

Antwoord: dit gaat door het bestuur onderzocht worden.

Perry Duivenvoorden: hebben we volgend seizoen weer verschillende oliepatronen?

Antwoord: nee, dan wordt er maar één oliepatroon neergelegd. Er gaat nog even gekeken welk patroon dat wordt.

Kees Westra: is de zomerleague ook voor niet-leden?

Antwoord: ja.

Saskia Venderbosch: wil een groot dankwoord aan de bestuursleden uitspreken voor de vele uren werk die zij in de vereniging steken. Als bedankje heeft ze leuke stressballetjes gehaakt die met enthousiasme worden ontvangen.

#### 17. Sluiting vergadering

De vergadering wordt onder dankzegging gesloten om 22.22 uur

Notulist: Désirée de Bruijn

Voor akkoord:

Noordwijkerhout, \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
G. van Kints  
voorzitter

\_\_\_\_\_  
D. de Bruijn-Neijenhuis  
secretaris